

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, MAY 27, 2013 AT 7:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Awarding of the contract for the preparation of the Community garden at Kirwan Park
3. Approval of Selection Committee and Bid Weighting and Evaluating System for certain Engineering projects for 2013:
 - 1- Public Works Yard Drainage (ENG 2013-11)
 - 2- Refurbishing of Rembrandt Park Tennis Courts (ENG 2013-12)
 - 3- Water Main Corrosion Study (ENG 2013-05)
4. Public Works – snow removal change orders for 2013 portion of 2012-2013 winter season
5. First Comparative Statement - Tabling
6. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 27 MAI 2013 À 19H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Adjudication d'un contrat pour la préparation du Jardin Communautaires Parc Kirwan
3. Approbation du Comité de sélection et du Système de pondération et grille d'évaluation pour certains projets d'ingénierie en 2013 :
 - 1- Drainage de la cour des travaux publics (ENG 2013-11)
 - 2- Réfection des terrains de tennis du Parc Rembrandt (ENG 2013-12)
 - 3- Étude sur la corrosion de la conduite d'eau principale (ENG 2013-05)
4. Travaux publics – Ordre de changement pour la portion de 2013 pour les frais de déneigement – saison hivernale 2012-2013
5. Premier état comparatif - Dépôt
6. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier